
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

9.11.2020 

Přítomni (online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, Kubík, 

Bartošek, Zeman, Janovič, Holub, Regner, Rebok, Vičar, Krejčí 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Dne 4.11. se konalo celoústavní setkání k HR Award, na němž byl prezentován Akční 

plán.  

− Dále se konalo setkání divizních vedoucích a dalších zástupců divizí k přípravě 

prostorové studie nového objektu pro ÚVT.  

− V pátek 6.11. se konala schůzka k centralizovaným prostředkům pro ÚVT 

s prorektorem Polčákem, paní kvestorkou, dr. Myslivečkem (za Ústav se zúčastnil 

ředitel a tajemnice). Na příštím jednání Rady pro IT MUNI 4.12. budou prezentovány 

návrhy na rozpočet Ústavu a IS: bude potřeba lépe zformulovat zdůvodnění CP pro 

lepší obhajobu investic do IT (zejména větší položky; sw, hw, cloudy - podložení 

statistikami, daty). Důraz na stabilizaci a větší automatizaci provozu (zejména, ale 

nikoliv pouze DITS). 

− Dále probíhá příprava shrnutí podmínek a důvodů pro výběr nového ekonomicko – 

personálního systému pro MUNI (M. Veselý). 

− Tajemnice informuje o poradě tajemníků s kvestorkou dne 4.11. 

− M. Veselý informuje o proběhlém jednání s CERPEK - s divizními vedoucími probere 

možná témata za Ústav pro workshopy organizované CERPEKem. 

− P. Holub informuje o dokončení přípravy prezentace a odpovědí na dotazy hodnotitelů 

pro zítřejší pohovor s mezinárodním panelem v rámci hodnocení M17+ a vyslovuje 

poděkování všem, kteří se na přípravě podkladů podíleli. Ředitel žádá členy kolegia o 

případné další připomínky k zapracování do prezentace. 

 

2. Příprava ne-výjezdního zasedání 

− Ředitel připomíná celodenní jednání kolegia k rozpočtu Ústavu dne 18.11. (nezbytná je 

především účast zástupců ředitele a divizních vedoucích). Ve spolupráci s tajemnicí 

připraví program jednání do konce týdne. Ředitel žádá divizní vedoucí o případná 

nezbytná témata do programu za divize. 

 

3. Příprava strategického záměru ÚVT 

− V souvislosti s finalizací strategického záměru MUNI je potřeba revitalizovat přípravu 

strategického záměru Ústavu: bude obnovena práce pracovních skupin. Ředitel 

předpokládá zařadit toto téma na jednání kolegia o rozpočtu dne 18.11. 

− Strategický záměr ÚVT je potřeba konsolidovat do Vánoc, aby mohl být prezentován 

vedení MUNI během evaluačního pohovoru na přelomu ledna / února. 

 



  

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Odměny za 2. pololetí – harmonogram přípravy: do pátku 13.11. budou dodány 

návrhy odměn z projektů a HČ, v pondělí 16.11. budou odeslány podklady 

divizním, termín pro dodání částek odměn po jednotlivých divizích je stanoven na 

neděli 22.11. večer. Následně bude celkový přehled zaslán řediteli pro kontrolu a 

celkové odsouhlasení. 

• Od pondělí 16.11. končí 3 parkovací místa na Gotexu, dochází ke změně 

parkování pro návštěvy. Nově označené místo pro návštěvy bude č. 20 a 84, 

sdílená místa pro zaměstnance ÚVT zůstávají č. 5 a 12, parkovací místo č. 15 je 

určené pro vedení ÚVT. 

• Odbor interního auditu upozornil na nesplnění některých kontrol v rámci VKS – 

tajemnice obešle dotyčné osoby, nejzazší termín pro ukončení letošních kontrol je 

konec roku. Pro rok 2021 je stanoven termín plánu kontrol na konec března. 

• Byla dokončena fyzická inventura a zahájeno zpracování podkladů za Ústav. 

Termín pro odeslání kompletních zpráv je stanoven na 16.11., dále proběhne 

zasedání ústřední inventarizační komise 3.12., předložení zprávy o provedení 

inventarizace z MU je stanoveno na 9.12. 

 

− DITI: 

• V souvislosti s vypnutím služeb Account Manager a Guest Manager se objevily 

drobné očekávané problémy. T. Zeman děkuje všem z ÚVT, kdo se podíleli na 

jejich promptním odstranění. 

• Tým Identit připravuje hands-on workshop pro CITy na téma většího využití Peruna 

pro interní služby na MUNI. 

• MUNI pomáhá – T. Zeman vyslovuje poděkování T. Plesníkovi a jeho týmu za 

ochotu k provedení penetračního testu aplikace. 

 

− DITS: 

• V minulém týdnu byl podán evropský projekt „Decentralized Earth-Observation and 

Climate Action Planning“ do výzvy CEF. 

• Dokončeny analýzy CI typů pro CMDB. 

• V řešení: IT Servis Desk pro LS AAI – GoLive, vytvoření front, dokumentace  

 

− DKSD: 

• V rámci konference OpenAlt se konal národní workshop OpenAIRE dne 7.11. – 

organizace M. Růžička. 

 



  

− DIS: 

• V souvislosti s výpadkem clusteru Oracle A. Kubík doporučil provést zátěžové 

testy. 

• Upgradovány terminálové servery EIS Magion – zdvojnásoben výpočetní výkon a 

updatován problematický antivir. Poděkování R. Pešovi (DITI) a O. Budayovi 

(DITS). 

 

− O. Dostál informuje o poradě proděkanů pro VaV konané dne 6.11. – hlavním tématem 

byla příprava na pohovory s mezinárodním evaluačním panelem v tomto týdnu.  

 

5. Různé 

− Informace projektové podpory ÚVT o aktuálně otevřených výzvách a další aktuality viz 

Portál. 

 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   

https://portal.muni.cz/uvt/administrativa-a-provoz/projektova-podpora/projektova-podpora-uvt

